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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΛΑΡΙΣΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΑΓΙΑΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΑΓΙΑΣ 

 

Αγιά, 27.12.2017  

Αριθμ. πρωτ.: 13441 

Διεύθυνση: Καλυψώς Αλεξούλη 27, Αγιά 

Ταχ/κος Κώδικας: 40003  

Πληροφορίες: Ιωάννης Μπουρνάκας  

Τηλέφωνο: 2494350100-2494350315 

Τηλεομοιοτυπία: 2494350320 

email: i.mpoyrnakas@0559.syzefxis.gov.gr 

 

 

 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ  

216/2017 
από το πρακτικό της 18

ης
/ 22.12.2017 τακτικής συνεδρίασης του 

Δημοτικού Συμβουλίου Αγιάς 

 

 

Θέμα 4
ο
: 

 

Γνωμοδότηση για μεταβολές ή μη στις σχολικές μονάδες Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης που 

λειτουργούν στο Δήμο Αγιάς, το σχολικό έτος 2018-2019. 

 

 

Στην Αγιά, στην αίθουσα συνεδριάσεων «Χρυσαλλίδα», σήμερα Παρασκευή 22.12.2017, ώρα 7:45 μμ., 

συνήλθε σε δημόσια τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Αγιάς, μετά από την με αριθμό 

πρωτοκόλλου 13220/18.12.2017 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου Σωτήριου Μάρκου, που 

δημοσιεύθηκε στην ιστοσελίδα του Δήμου, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 6 παρ. 3 του Ν. 

4071/2012 και στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων της έδρας του Δήμου και επιδόθηκε στους Δημοτικούς 

Συμβούλους και στους Προέδρους - Εκπροσώπους των Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων, σύμφωνα με 

τις διατάξεις του άρθρο 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 77 παρ. 6 του Ν. 4172/2013. 

 

Πριν την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο 

είκοσι επτά ( 27 ) Δημοτικών Συμβούλων ήταν:  

Παρόντες 
1. Μάρκου Σωτήριος, Πρόεδρος  

2. Αγγελακόπουλος Ρίζος 3. Αναστασίου Ιωάννης 

4. Αργυρούλης Ιωάννης 5. Γιάνναρος Γεώργιος 

6. Γιαννουλέα Χριστίνα 7. Γκουτζουλίκας Γεώργιος 

8. Ζιούλη Αναστασία 9. Καλαγιάς Γρηγόριος 

10. Κούκας Γεώργιος 11. Μασούρας Γεώργιος 

12. Μπάτσικας Βασίλειος 13. Μπεϊνάς Αντώνιος 

14. Λέτσιος Βασίλειος 15. Σκαρκάλης Χρήστος 

16. Σμυρλής Βασίλειος  17. Ολύμπιος Αθανάσιος 

18. Ριζούλης Στέφανος 19. Σκαπέτης Αντώνιος 

20. Σουλιώτης Θεόδωρος 21. Τριανταφύλλου Ευθύμιος 

22. Τσιώνης Αστέριος  

Απόντες 

23. Βατζιάς Αντίγονος 24. Κασίδας Ιωάννης 

25. Μαρούδα - Λιαράτσικα Χαδίνα (Νίνα) 26. Σιμούλης Θωμάς 

27. Τριανταφύλλου Αθανάσιος  

που δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα. 

http://www.dimosagias.gr/
mailto:i.mpoyrnakas@0559.syzefxis.gov.gr
http://www.dimosagias.gr/apofaseis/apofaseis-dimotikou-symbouliou.html
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Επίσης διαπίστωσε ότι από το σύνολο των είκοσι δύο (22) Πρόεδρων και Εκπροσώπων των Δημοτικών και 

Τοπικών Κοινοτήτων, που κλήθηκαν νόμιμα, παρόντες ήταν οι: Δαλαμάγκας Αλέξανδρος (Αμυγδαλής), 

Καραφέριας Αχιλλέας (Ανατολής), Λάμπρου Ευάγγελος (Μεγαλοβρύσου), Μπαράκος Γεώργιος 

(Γερακαρίου), Πατσαβούρας (Ιωάννης Μεταξοχωρίου) και Πλατής Βασίλειος (Δήμητρας). 

 

Στη συνεδρίαση προσκλήθηκε και παραβρέθηκε ο Δήμαρχος Αγιάς Αντώνης Γκουντάρας. 

  

Στη συνεδρίαση προσκλήθηκε και παραβρέθηκε ο Προϊστάμενος του Τμήματος Οικονομικών Υπηρεσιών 

Ιωάννης Σπανός. 

 

Τα πρακτικά της συνεδρίασης τήρησε ο υπάλληλος του Τμήματος Διοικητικών Υπηρεσιών Ιωάννης 

Μπουρνάκας. 

 

Μετά από τα παραπάνω ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 

 

Στη συνέχεια το Δημοτικό Συμβούλιο προχώρησε στη συζήτηση των θεμάτων της συνεδρίασης:  

 

Θέμα 4
ο
: Γνωμοδότηση για μεταβολές ή μη στις σχολικές μονάδες Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης που 

λειτουργούν στο Δήμο Αγιάς, το σχολικό έτος 2018-2019. 

 

Το θέμα εισηγήθηκε ο Αντιδήμαρχος Βασίλειος Λέτσιος, που έθεσε υπόψη του Δημοτικού Συμβουλίου τα 

παρακάτω έγγραφο της Ενιαίας Σχολικής Επιτροπής Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Αγιάς: 

 

«ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΛΑΡΙΣΑΣ 

ΕΝΙΑΙΑ ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ Α/ΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ 

ΔΗΜΟΥ ΑΓΙΑ 

 

 

ΘΕΜΑ: Προτάσεις για μεταβολές σχολικών μονάδων Π.Ε. για το Σχολικό Έτος 2018-2019. 

 

 

Σχ: Το υπ’ αριθμ. 10656/24-10.2017 έγγραφο της Δ/νσης Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Λάρισας. 

 

α) Έχοντας υπόψη το παραπάνω. 

β) Την πρόταση της Δ/νσης Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Λάρισας για τα σχολεία της Α/θμιας εκπαίδευσης του 

Δήμου Αγιάς. 

γ) Την υφιστάμενη και προβλεπόμενη οργανικότητα των σχολικών μονάδων, την εξασφαλισμένη στέγαση – 

επάρκεια αιθουσών και χώρων διδασκαλίας. 

Εισηγούμαστε και εκφέρουμε σύμφωνη γνώμη για: 

α) Την κατάργηση του Δημοτικού Σχολείου Σωτηρίτσας λόγω προβλημάτων στέγασης. 

β) Την προαγωγή του Δημοτικού Σχολείου Μελιβοίας από 3/θέσιο σε 5/θέσιο. 

Ακολουθεί ο σχετικός πίνακας ο οποίος είναι αναπόσπαστο κομμάτι της εισήγησης. 

 

Ο Πρόεδρος 

 

 

 

Βασίλειος Λέτσιος 
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ΔΗΜΟΣ ΑΓΙΑΣ 

 

ΚΑΤΑΡΓΗΣΕΙΣ 

α/α Σχολική Μονάδα 
Υφιστάμενη 

Οργανικότητα 

Υφιστάμενο 

Μαθ. 

Δυναμικό 

Μεταφερόμενοι 

Μαθητές 
ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΕΙΣ 

1 
Δημοτικό Σχολείο 

Σωτηρίτσας 

3/θ 

Κλασσικό 
24 24 

Αναστολή λόγω 

προβλημάτων στέγασης 

 

ΠΡΟΑΓΩΓΕΣ 

α/α 
Σχολική 

Μονάδα 

Είδος 

Σχ. 

Μονάδας 

Στέγαση 
Υφιστάμενη 

Οργανικότητα 

Προτεινόμενη 

Οργανικότητα 

Μαθητικό 

Δυναμικό 

Εκτιμώμενο 

Μαθητικό 

Δυναμικό 

1 

*Δημοτικό 

Σχολείο 

Μελιβοίας 

Δημοτικό 

Σχολείο 
Εξασφαλισμένη 3/θ 5/θ 54 65 

*Ζητείται προαγωγή στο Δημοτικό Σχολείο Μελιβοίας λόγω αναστολής του Δ.Σχ. Σωτηρίτσας 

 

Σύμφωνα με τις διατάξεις της παραγράφου 15 του άρθρου 59 του Ν. 3966/2011, για τις μεταβολές (ιδρύσεις, 

καταργήσεις, συγχωνεύσεις, προαγωγές, υποβιβασμοί) σχολικών μονάδων Πρωτοβάθμιας και 

Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης γνωμοδοτεί το Δημοτικό Συμβούλιο. 

 

Λαμβάνοντας υπόψη τα παραπάνω σας καλούμε να γνωμοδοτήσετε σχετικά». 

 

Ακολούθησαν τοποθετήσεις: 

Ο Ιωάννης Αναστασίου, δημοτικός Σύμβουλος της δημοτικής παράταξης μείζονος μειοψηφίας «Δώτιον 

Πεδίον» είπε στην τοποθέτησή του: «Εμείς ως γνωστό ζητάμε, επειδή η αναστολή και το κλείσιμο του 

σχολείου έγινε για γραφειοκρατικούς λόγους και με βάση το έγγραφο που στείλατε στην Α/θμια εκπαίδευση, 

στο οποίο δεν περιγράφονταν στην άδεια του κτιρίου η χρήση ως σχολείο. Ζητούμε να αρθεί αυτός ο λόγος, να 

λυθεί το θέμα και από του χρόνου να λειτουργήσει ξανά το σχολείο. Επομένως δεν ψηφίζουμε την εισήγηση». 

 

Ο Δήμαρχος Αντώνης Γκουντάρας είπε στην τοποθέτησή του: «Είναι άτοπο ένα ζήτημα που έχει να κάνει 

αποκλειστικά με τα παιδιά, με τη μόρφωσή τους και με την καλύτερη παροχή εκπαίδευσης, να το συζητάμε και 

να το αναδεικνύουμε σε πρώτο θέμα αντιπαράθεσης και όταν επί της ουσίας όλοι μας ξέρουμε ότι άλλη λύση 

απ’ αυτή που επιλέχθηκε δεν υπήρχε για πολλούς λόγους. Και από θέμα στέγασης και από θέμα εκπαίδευσης, 

τα ‘χουμε πει και πιστεύω το έχουμε εξαντλήσει το θέμα. Σήμερα θα προσθέσω ότι το πείραμα, η προσπάθεια 

αυτή έγινε και έχουμε απτά αποτελέσματα. Έχουμε και από τα παιδιά, αλλά και από τους γονείς θετικές 

απόψεις και νομίζω ότι είναι ένα ζήτημα στο οποίο πρέπει να συμφωνήσουμε όλοι μας ότι είναι προς όφελος 

των παιδιών. Άλλωστε αυτό που πρέπει να κάνουμε ως δημοτικό Συμβούλιο και το κάνουμε, είναι να 

εξασφαλίσουμε όσο το δυνατόν καλύτερες υποδομές και καλύτερη εκπαίδευση για τα παιδιά μας». 

 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από συζήτηση και αφού έλαβε υπόψη : 

- την εισήγηση του Αντιδημάρχου Βασίλειου Λέτσιου,  

- τις διατάξεις του άρθρου 59 παρ. 15 του ν. 3966/2011 (Α' 118): «Θεσμικό πλαίσιο των Πρότυπων 

Πειραματικών Σχολείων, Ίδρυση Ινστιτούτου Εκπαιδευτικής Πολιτικής, Οργάνωση του Ινστιτούτου 

Τεχνολογίας Υπολογιστών και Εκδόσεων «ΔΙΟΦΑΝΤΟΣ» και λοιπές διατάξεις», 

- την με αριθμό πρωτοκόλλου 154110/Δ1/18.9.2017 εγκύκλιο του Υπουργείου Παιδείας, Έρευνας και 

Θρησκευμάτων, 

- το υπ’ αριθμ. πρωτ. 10656/24-10.2017 έγγραφο της Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 

Λάρισας, με θέμα : «Προτάσεις μεταβολών σχολικών μονάδων Π.Ε για το σχ. έτος 2018-2019», 

- την ψηφοφορία που διενεργήθηκε, 
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Αποφασίζουμε κατά πλειοψηφία  

 
Α. Γνωμοδοτούμε θετικά για την κατάργηση του Δημοτικού Σχολείου Σωτηρίτσας λόγω προβλημάτων 

στέγασης, και την προαγωγή του Δημοτικού Σχολείου Μελιβοίας από 3/θέσιο σε 5/θέσιο για το σχολικό 

έτος 2018-2019, σύμφωνα με το έγγραφο της Ενιαίας Σχολικής Επιτροπής Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 

Δήμου Αγιάς. 

 

Β. Η παρούσα να κοινοποιηθεί στο Τμήμα Διοικητικών Υπηρεσιών του Δήμου Αγιάς για τις επιπλέον 

ενέργειες. 

 
Μειοψήφισαν οι δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης μείζονος της μειοψηφίας: «Δώτιον Πεδίον» 

Γρηγόριος Καλαγιάς (επικεφαλής), Γεώργιος Μασούρας, Ιωάννης Αναστασίου, Αθανάσιος Ολύμπιος και 

Αντώνιος Σκαπέτης, για τους λόγους που προαναφέρονται. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 216/2017. 
Αποφασίσθηκε, αναγνώσθηκε και υπογράφεται. 

 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

Ο Πρόεδρος        Τα παρόντα μέλη 

 

Ακριβές Αντίγραφο 

Ο Πρόεδρος 

του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 

Σωτήριος Μάρκου  


